

## Referat, 11. april 2018

**Til stede:** Caroline, Laura, Fie, Frederik, Rasmus, Amanda og bolig/socialmedarbejder, Steffen.

**Afbud:** Line

**Nyt siden sidst:**

Ny bolig/socialmedarbejder, Steffen

**Orientering til Steffen:**

- Hvad vi laver som bestyrelse
- Hvordan vi bruger fælleslokalet
- Snak om tidligere og fremtidige arrangementer

**Orientering om ekstraordinært repræsentantskabsmøde:**

I marts deltog Amanda som stand-in for Line. Der blev stemt for begge forslag, der skulle stemmes om.

**Opdatering af Facebook-gruppe med beskrivelse og coverbillede:**

Vi har skrevet en beskrivelse og taget billede til coverbillede siden sidste møde.

**Checkliste i forbindelse med udlejning af fælleslokalet (internt brug af bestyrelsen):**

Denne udarbejdes. Vi spørger Lene, om hun vil printe sammen med engelske regler + engelsk lejekontrakt.

**Drøftelse af forslag til afdelingsmødet i august:**

Vi har haft indledende diskussioner om, hvad der skal tages op på afdelingsmødet i august.

**Hvordan vi bedst muligt udlejer fælleslokalet**

Caroline snakker med festudlejet om idé omhandlende udlejning

**Svar til Morten, bestyrelsen i Bispehaven:**

Laura svarer om deltagelse i møde 18. april.